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Ad 1) Siden sidst 
 
 

Ad 2) Legeplads 
Etableringen af legepladsen er forsinket pga. byggetilladelsen ikke er kommet fra kommunen endnu. 
Kommunen havde indvendinger til den første ansøgning, pga. at der ikke må være bebyggelse på det areal, der 
ligger tættest på Humlehaven. Derfor skulle legeredskaberne flyttes og ny ansøgning sendes afsted. 
 
Kommunen har lovet at give 126.000 til legepladsen samtidig med at pengene falder, når byggetilladelsen er 
godkendt. 
 

Ad 3) Snerydning  
Lasse snakker med Humlehaven om hvem de anvender. Måske kan vi lave en fælles aftale, der kan komme 
begge foreninger til gode. 
 

Ad 4) Grønne arealer  
Det blev aftalt at følgende arbejde igangsættes snarest muligt: 

- Pullerter etableres 
- Bålplads ryddes 
- Græsarmering etableres 

Når dette er klaret igangsættes Jordforbedringer. 
 
Lasse snakker med gartner om opretning af de ødelagte skilte i de 2 øverste rundkørsler. 
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Ad 5) Regnskab 
Kim køber værdipapirer sm budgetteret svarende til 67.000 + forretningen. 
 

Ad 6) Generalforsamling 
Dato fastsat til torsdag d. 24 november. 
Dog med forbehold for at lokalerne er til rådighed. 
 
Kim snakker med Niels vedr. portvinssmagning. 
 

Ad 7) Næste møde 
Onsdag d. 26 oktober hos KRH 
 

Ad 8) Evt. 
Der er allerede revner i vejen så de reparationer kommunen fik lavet tidligere, er ikke gode nok. 
Der er 24 mdr. reklamationsret på vejen, så Lars tager kontakt til Bo. 
 


